

首页

学院概况

学院动态

学院师资

教育教学

高级
搜索

学院师资

学术科研

马工教师

兼任教师

博士后

支撑团队

人才招聘

当前位置: 首页 > 学院师资 > 专任教师 > 副教授

合作交流

徐忠民

编辑: admin 作者: admin 时间: 2017-10-12 15:17:32 访问次数:2431

徐忠民, 浙江大学传媒与国际文化学院副教授。1984年毕业于杭州大学汉语言文学专业。1984 - 1985年在复旦大学精修学习新闻摄影。他的研究领域包括新闻摄影、图像传播、艺术美学。他已经出版了8本专著, 发表了十多篇期刊文章。这些书籍和期刊文章都是关于摄影和图像传播领域的研究。他获得中国改革开放20年新闻摄影优秀论文一等奖。

Email : 106143547@qq.com ; xzmyy@sina.com

Zhongmin Xu is an Associate Professor in the College of Media and International Culture at Zhejiang University. He earned his Bachelor's Degree in Chinese Language and Literature from Hangzhou University in 1984. Later, he studied journalism photography at Fudan University in 1984-1985. His research interests include news photography, image transmission, art aesthetics. He has published 8 books and a dozen journal articles. These books and journal articles are all in the field of photography and image transmission. He won the first-place prize for research about news photography in China's reform and opening up for 20 years.

上一篇: 徐群晖

下一篇: 张丽萍

分享到: